

التاريخ: 15 أكتوبر 2020

تحية طيبة وبعد ،،،

**الموضوع: النتائج المالية الغير مدققة لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2020**

يسر البنك الأهلي أن يعلن عن نتائجه الأولية الغير مدققة لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2020 :

النمو٪	30 سبتمبر 2019	30 سبتمبر 2020	
	مليون ريال		
4.77	2,060.9	2,159.2	صافي القروض والسلف و التمويل
2.96	2,517.7	2,592.3	إجمالي الأصول
9.38	1,622.8	1,775.1	ودائع العملاء
0.18	383.1	383.8	إجمالي حقوق المساهمين*
4.07	51.63	53.73	إيرادات التشغيل
10.54	20.31	22.45	مصروفات التشغيل
(15.97)	22.79	19.15	ربح الفترة

\* إجمالي الحقوق تشمل سندات رأس المال الإضافي من المستوى الأول والتي يتم تداولها في سوق مسقط للأوراق المالية .  
- خصص البنك مبلغ قدره 4.0 مليون ريال مخصصات احترازية والذي أدى الى انخفاض ربح فترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2020 ، نظراً لبيئة التشغيل السائدة بسبب تأثير جائحة فايروس كورونا (كوفيد 19) .  
- النتائج المالية الموضحة أعلاه غير مدققة و تخضع لموافقة أعضاء مجلس الإدارة .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير



حبيب بن مرتضى آل حميد  
أمين سر مجلس الإدارة  
ومسؤول علاقات المستثمرين

Date: 15 October 2020

After Compliments

**Subject: ahlibank's unaudited results for the nine months period ended 30 September 2020**

Ahli Bank SAOG announces its initial Un-audited results for the nine months period ended 30 September 2020 as follows:

	30-Sep-20	30-sep-19	Growth %
	All Figures RO in Millions		
<b>Loans &amp; advances and Financing, net</b>	2,159.2	2,060.9	4.77
<b>Total assets</b>	2,592.3	2,517.7	2.96
<b>Customers' deposits</b>	1,775.1	1,622.8	9.38
<b>Equity *</b>	383.8	383.1	0.18
<b>Operating income</b>	53.73	51.63	4.07
<b>Operating expenses</b>	22.45	20.31	10.54
<b>Profit for the period</b>	19.15	22.79	(15.97)

\* Total equity includes Tier 1 perpetual bonds which are listed and traded in Muscat Securities Market.

- The profit for the nine months period ended 30-Sep-2020 includes a collective impairment charge of RO 4.0Mn, given the prevailing operating environment due to COVID-19 impact
- The above results are un-audited and subject to approval by the Board of Directors.

With regards,




Habib Murtadha Al Hamaid  
Corporate Secretary &  
Investor Relations Officer

٢٥